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To: RF IEEED @rivm.nl]
From:

Sent: Mon 11/16/2020 2:19:12 PM

Subject: RE: Melding nr. JEEZ onderwerp: Draagviak

Received: Mon 11/16/2020 2:19:12 PM

Afgehandeld, hoeft niets meer mee.

trom: EEIEY IE EE EEE) SEER.Sent: maandag 16 november 2020 14:39

To: IE SEIrv >
Subject: FW: Melding nr.[EXE onderwerp: Draagvlak

Beste collega,

Kan je helpen bij het antwoord?

Alvast bedankt!

Postbus 1,
3720 BA Bilthoven

tel. 030 -ERECN
aanwezig: 5.1.2e

http://www. rivm.nl

Van: info@rivm.nl <info@rivm.nl>

Verzonden: maandag 16 november 2020 14:33

aan: EEE E NEE BE)SEEN.
onderwerp: Melding nr. [ESE onderwerp: Draagvlak

Beste collega,

Onderstaande mail is binnengekomen bij het RIVM Infopunt. Deze mail heeft het volgende kenmerk gekregen: [EEE

Kun jij een inhoudelijke reactie geven zodat wij deze vraag/melding kunnen beantwoorden?

Graag ontvangen wij een reply met reactie op deze mail binnen 5 werkdagen. Zorg ervoor dat je de onderwerpregel niet aanpast.

Met kleur gearceerde teksten zijn in ons systeem niet leesbaar.

Alvast bedankt voorjemedewerking!

Met vriendelijke groet,

RIVM Infopunt

Verzoek:

E-mail adres: [INEREIM@home nl
Date sent: Nov 15, 2020 9:31 PM

To: info@rivm.nl

Subject: Draagvlak

Beste,



968159

Laat ik me even voorstellen. Ik ven EE EEE lk ben loyaal aan het beleid van de Nederlandse overheid.

lk zou graag wat beter ondersteund willen worden door het RIVM en door de overheid met argumenten waarom de huidige

maatregelen vermoedelijk de beste zijn die we kunnen treffen met de kennis van nu.

Patiénten, familie en vrienden confronteren mij met het feit dat er in 2018 9000 griepdoden waren, waar niemand een punt van

maakte. We zitten nu ‘nog maar’ op ruim 8000 coronadoden. En we hebben de hele maatschappij op zijn kop. En ik kan me

voorstellen dat we deze weg zijn ingeslagen omdat we in maart 2020 niet wisten wat ons te wachten stond. Misschien zouden

vooral jongeren getroffen worden zoals met de Spaanse griep. Maar nu, in de tweede golf, en door de afstands- en hygiéneregels

lijkt het allemaal mee te vallen. Dus dringt de vraag zich op wat voor gevaar we nu eigenlijk nog aan het bezweren zijn. Je zou

zeggen, het antwoord is te vinden in Amerika. Daarvandaan komen berichten dat er heel veel besmettingen zijn. Maar hoe fout

gaat het daar verder? Oké, ze hebben een slechte gezondheidszorg. Je zou toch zeggen dat we zouden moeten kunnen

extrapoleren dat, als wij zo slordig zouden zijn als de Amerikanen de Nederlandse maatschappij ontwricht zou raken door ..... Daar

wil ik graag rechtstreeks of via briefings een antwoord op.

In maart werd nog gesproken op het vormen van een buffer van collectieve immuniteit. Daar hoor ik nu niets meer over. Die moet

er inmiddels toch komen zo je zeggen met zoveel lichte gevallen.

Oké, ik

werk in de zorg. moeten er heel veel Nederlanders zijn. Nu praten we alleen nog maar over

het vaccin. Hoe is het vermoedelijk gesteld met de huidige immuniteit van de bevolking? Informatie daarover zal ook hard nodig

zijn om de Nederlanders aan het vaccineren te krijgen. Ik heb het bange vermoeden dat er straks iets gebeurt dat lijkt op het

floppen van de meidenprik. Het RIVM moet veel overtuigender uit de hoek komen want anders gaan we het verliezen van de

antivaxxers.

En is er verschil met onze bevolking en de Slowaken? En straks de Qostenrijkers? Ik las dat naar aanleiding van de massale testronde

5 op de 10.000 patiénten alsnog in quarantaine moesten. Oké, het zullen geen PCR testen geweest zijn, maar ik vind dat heel

weinig.

U merkt wel dat ik me zorgen maak over het draagvlak van het huidige beleid.

Graag jullie aandacht daarvoor.

Met vriendelijke groet,

BIG 5.1.2¢


